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Svar på spørsmål stilt i formannskapet 16. mars 
 
 
Andreas Kagiavas Torp (H) fremmet følgende spørsmål:  
 

1. Status Olbergmoen. 
 
Ordførers svar i møtet: Den 7.mars var det møte med de bak planene på Olbergmoen. 
Utbyggingsavtale ble signert. Intensjonen er å komme i gang så fort det er mulig, tentativt i 
inneværende år. 
 

2. Spørsmål ved oppfølging av avvik. Ønsker at det utarbeides en statusrapport over 
avvik for grunnskolen de siste 3 skoleårene.  

 
Svar: Avvik vil bli omtalt i kapittelet i årsrapporten som omhandler internkontroll. En eksplisitt 
oppstilling for skole kan utarbeides til formannskapsmøte 20.04. 
 

3. Har blitt gjort oppmerksom på ett privat initiativ i forhold til befaring av skoletomta på 
Noresund. Oppfordrer representanter i kommunestyret, ordfører og kommunedirektør 
til å delta.  

 
 
Gustav Klager (AP) fremmet følgende spørsmål:  
 

1. Det har blitt avholdt styremøte i Ramfoss. Det ble vedtatt å oversende ny avtale med 
endringer til rådet i Ramfoss. Oppfordring til Ordfører å påse at de som sitter i rådet 
møter på rådsmøte den 28.03.2023.  

 
2. Er referatene fra skolekomitemøtene 16/2 og 23/2 2023 godkjent av møtedeltagerne? 

 
Svar: Referatene behandles i møtet i komiteen 22.03.2023. 
 

3. Referat fra skolekomitemøte 23/2-23 beskriver sambruk av 
kommunehus/samfunnshus og ny skole. Dette er noe helt nytt som kommunedirektør 
kommer med. Det er ikke gjort noen politiske vedtak om dette. Når kommer 
utredningen om en slik sammenblanding til behandling i formannskap og 
kommunestyre? 
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Svar: Andre avsnitt i sak 12/22, «Vern av kommunehus og konsekvenser for skoleprosjektet» 
behandlet 27.01.2022 sier følgende i vedtaks form: 
 

«Det tegnes ny skole på Noresund som integreres med og tilpasses til 
svømmehall, kommune- og samfunnshus. De deler av anlegget som 
kommuneadministrasjonen ikke har behov for, rehabiliteres og inngår som del 
av skolen. Deler av eller hele eksisterende skolefløy kan rives. Rom- og 
funksjonsprogrammet for skolen tar utgangspunkt i det som foreligger, med 
tillegg av folkebibliotek og kulturscene». 

 
I rom- og funksjonsprogrammet som er et av grunnlagene i konkurransen som nå ligger ute i 
markedet er eksisterende samfunnshus, bibliotek og foajé disponert til skole- lokalsamfunns-
funksjoner. I tillegg er kantine og veslesal på kommunehuset omtalt som mulige arealer for 
sambruk mellom skole og kommunehus. Kommunedirektøren anser at dette ligger innenfor 
gjeldende vedtak. 
 
 

4. Hvordan blir lokalitetene og løsningene for SFO i nye Krødsherad skole? Ber om å få 
en detaljert utredning/orientering om dette. 

 
Svar: I rom- og funksjonsprogrammet er det ikke avsatt eksklusivt areal til SFO, og SFO-
funksjonen løses i området til småskole-trinnet. Dette kan gis en orientering om dette i et 
politisk møte der skole er tema. 
 

5. Hvordan blir elevene med spesielle behov ivaretatt i nye Krødsherad skole? Ber om å 
få en grundig orientering om lokalitetene og løsningene for disse elevene.  

 
Svar: Det er avsatt eksklusivt areal/egen avdeling til elever med særskilte og sammensatte 
behov. Ref. svar på spørsmål 3 kan det gis en nærmere orientering om dette i et politisk 
møte der skole er tema. 
 

6. Få tilsendt rom og funksjonsprogram med tekstdel. 
 
Svar: Dette sendes ut. 
 

7. Ber om å få tilsendt hele konkurransegrunnlaget/vilkårene for å prekvalifisere 
tilbydere i forbindelse med ny Krødsherad skole. 

 
Svar: Dette sendes ut. 
 

8. Få tilsendt ny tidsplan for milepælene for ny Krødsherad skole slik kommunedirektør 
beskriver i referatet fra skolekomitemøte 23/2-23. 

 
Svar: Dette sendes ut. 
 

9. Var årsaken til at sak 14/23 i formannskapet 26/1-23 "Finansiering av nye 
Krødsherad skole" endra status fra unntatt offentlighet at sakspapirene som unntatt 
ble sendt Kristine Nore/Omtre A/S? 

 
Svar: Kristine Nore/Omtre AS inngår ikke i vurderingen om å endre status på sakspapirene i 
sak 14/23 behandlet i formannskapet 26.01.2023.   
 
 

10. Vil ny gymsal på 20x24 m = 480 m2 være tilstrekkelig for å gi et godt og forsvarlig 
tilbud for kroppsøving /fysisk fostring? 
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Svar: Hallen/gymsalen i størrelsen som beskrevet over vil være tilstrekkelig til å gjennomføre 
opplæringen innenfor kroppsøvingsfaget i henhold til bestemmelsene om fag- og 
timefordeling. Det å timeplanfeste svømmeundervisningen, som er en del av 
kroppsøvingsfaget, slik at denne koordineres med hall-/ gymsalaktiviteten blir viktig. Perioder 
i året kan det også legges opp til parallell innendørs- og utendørsaktivitet. Hallen/gymsalen 
vil bli utrustet med skillevegg som også muliggjør å ha undervisning og aktivitet for to 
grupper samtidig.   
 

11. Har Krødsherad kommune laget en medvirkningsplan for nye Krødsherad skole slik 
Viken fylkeskommune beskriver i sitt innspill til oppstart av detaljregulering av 
Noresundanlegget.  

 
Svar: Spørsmålet svares ut i «varsel til oppstart», «Vedlegg til varsel om planoppstart», pkt. 
8, Datert 10.06.2022, behandlet politisk mai 2022. 
  
 

12. Hvordan stiller Krødsherad kommune seg til at lokalt NAV-kontor nå er stengt? Hva 
gjør Krødsherad kommune med dette? Ber om å få en statusoppdatering og en 
orientering om hvordan dette skal løses slik at vi får lokalt NAV-kontor oppe å gå 
snart.  

 
Svar: Ref. tidligere dialoger omkring lokalt NAV-kontor er det sterkt beklagelig at en fullverdig 
løsning pr nå ikke er på plass. Det vil komme en sak til politisk behandling i mai som foreslår 
en framtidig løsning i Norefjellporten. Skulle denne løsningen få aksept vil det lokale NAV-
kontoret være klar til bruk over sommeren. 
 

13. Ber om å få en orientering om tildeling av strømstøtte til næringslivet som vi ble lovet i 
kommunestyre 9/2-23, men ikke fikk.  

 
Svar: Orienteringen falt ut av møtet hvor den var planlagt, da møtet gikk utover tilmålt tid. 
Saken skulle ettersendes kommunestyret sammen med øvrige sakspapirer. Dette ble ikke 
gjort. Avvik er rapportert og rutiner endret. Orienteringen følger som del av sakspirene til 
kommunestyremøtet 30.04.2023. 
 

14. Hvorfor ble vesentlig informasjon om Norbyggprosjektet holdt unna sakspapirene ref. 
innspill fra Kjersti Aasen i formannskapet 23/2-23. 

 
Svar: Noremoen industrianlegg ble kjøpt og overtatt den 1.3.2023, med bakgrunn i 
kjøpsavtale og tidligere politisk behandling (6/2022). Betingelsen oppfyller alle forventingene 
stilt i tidligere politisk behandling, samt presiseringen gjort etter kommunestyrets behandling 
tidligere i vinter.  
  
Som oppfølging til prosjektets forventing om næringsutvikling på eiendommen, er det 
fremforhandlet en avtale om mulig videresalg av arealet som kommunen ikke trenger til egne 
formål. Avtalen utløses på bakgrunn av kommunens selvstendige vurderinger, og til 
forhåndsavtalt pris styrt av taksten som ligger til grunn for kommunens kjøp. 
 
Som oppfølging til prosjektets forventing om næringsutvikling på eiendommen, er det også 
fremforhandlet en avtale om mulig videresalg av arealet som kommunen ikke trenger til egne 
formål. Avtalen utløses på bakgrunn av kommunens selvstendige vurderinger, og til 
forhåndsavtalt pris styrt av taksten som ligger til grunn for kommunens kjøp. 
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15. Krødsherad kommune var nr 240 i en åpenhetsundersøkelse foretatt av KS. Hvordan 
ser ordfører og kommunedirektør dette i sammenheng med Vertskap i 
verdensklasse? Hva ligger bak og hva betyr en slik rangering? Ber om å få en 
grundig orientering om dette til kommunestyre 30/3-23. 

 
Svar: Dette er et stort spørsmål som stilles, og dataene som ligger bak må analyseres. Dette 
er ikke mulig å prioritere før 30.03, og vil bli forberedt til kommunestyremøte den 4. mai. 
 

16. Har ordføreren fått noen henvendelse angående Skinnesmoen badeplass siste året 
som ikke er besvart? 

 
Ordførers svar i møtet: Vi har fått henvendelse fra Skinnesmoen og vi har vært på flere 
befaringer.  
 
Gøril Ødegård (H) fremmet følgende spørsmål: 

1. Oppfordring til bedre struktur i skolekomiteen jmf. Referat fra FAU. 
2. Kan vi få tilsendt tekstdelen til rom- og funksjonsprogrammet til den nye planlagte 

skolen? 
 
Svar: Dette sendes ut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


